
Van: Karin Duijsters   
Datum: wo 20 okt. 2021 om 20:54 
Onderwerp: Vragen 
Aan: HVandeloo 
 
 
Hoi Henk, 
 
Volgens afspraak hieronder de vragen die ik gesteld heb waarop we graag het antwoord zouden 
willen ontvangen. 
 
In het voorstel word alleen gesproken over bosontwikkeling, wij missen de natuurontwikkeling. Graag 
uitleg? 
 
Welke voorwaarden voor het verkrijgen van subsidie verbindt de provincie Limburg aan de 
uitvoeringsplannen? 
 
Welke eisen stelt de gemeente Weert aan de resultaatverplichting waar  natuurmonumenten aan 
dient te voldoen voor het verkrijgen van subsidie? 
 
Op welke percelen wordt deze 10 hectare bosaanplant gerealiseerd? 
 
Waaruit bestaat het kruidenrijk maaisel dat mogelijk als proef wordt ingezet en past dit inzaaien van 
agrarische soorten bij de ecologische fases waarin een bos zich ontwikkelt, de zogenaamde 
successiestadia? 
 
 
 
--  

Met vriendelijke groet, 
Karin Duijsters 
Fractie Duijsters 


